
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 8/21 
seje na daljavo Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 22. 9. 2021 s pričetkom ob 14. uri 

  
  
Prisotni: B. Črnič, V. Koricki, J. Novak, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus P. in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, M. Gams, M. Koželj. 
  
1.        Potrditev točk dnevnega reda 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda. Zapisnik predhodne seje št. 7/21 je bil predhodno potrjen po e-pošti in 
je objavljen na naši spletni strani. 
  
2.        Tekoče zadeve 

  
a)        Izstop člana IO SVIZ/IJS: V mesecu juliju je iz SVIZ/IJS izstopil član , ki je bil hkrati tudi član IO SVIZ/IJS 
iz vrst fizikov. Zanj bomo poiskali zamenjavo, da bomo do naslednjih volitev, ki bodo predvidoma v mesecu 
maju 2022, delovali v polni zasedbi. 
  
Sklep 1: Na odsekih fizike bomo pozvali člane, da predlagajo člana, ki bi zastopal njihove interese v 
Izvršilnem odboru SVIZ/IJS do rednih volitev, ki bodo potekale v naslednjem letu meseca maja, ko bomo 
ponovno izbirali člane IO SVIZ/IJS za naslednje štiriletno obdobje. 
  
b)        Poročilo s sindikalne konference visokega šolstva in znanosti (SK VŠZ): 13. in 14. septembra 2021 
je v Ankaranu potekal izobraževalni seminar za sindikalne zaupnike visokega šolstva in znanosti. S strani 
našega sindikata SVIZ/IJS so s seminarja udeležili J. Pungerčar, M. Štraus P. in I. Zajc. 
  
-          J. Pungerčar je na začetku seminarja kot predsednik SK VŠZ SVIZ-a Slovenije prisotne seznanil z 
glavnimi problemi in aktualnim delovanjem konference. 
  
-          Glavni tajnik SVIZ-a, B. Štrukelj, je prisotne seznanil s tekočimi dogajanji, pomembnimi za članstvo 
SK VŠZ. Problematična je nizka precepljenost prebivalstva ter neučinkoviti in skrbijo neracionalni ukrepi 
vladnih služb v boju proti covidu-19, omenil je tudi pripravo novega raziskovalnega zakona ZZRID in nekaj 
drugih pomembnih zadev. Predstavil je nekatere ključne teme, o katerih bomo razpravljali na kongresu 
SVIZ Slovenije v letu 2022 (ohranitve delovnih mest, skrajšanje delovnega časa, reorganizacija družbe, 
vprašanje podnebnih sprememb idr.) . 
  
-          Predstavnici informacijske pooblaščenke RS, ga. J. Jerše in ga. P. Štrekelj, sta predstavili pravne 
podlage za »Varstvo osebnih podatkov v delovnih razmerjih«. Posebej zanimiv je bil del, ki se nanaša na 
covid-19 in zaposlene, ki se morajo identificirati z izpolnjevanjem pogojev PCT, ki vključujejo nekatere 
osebne podatke. 
  



-          Strokovna sodelavka za pravne zadeve pri Konferederaciji sindikatov javnega sektorja (KSJS), ga. M. 
Vuk, je predstavila sindikalna stališča o predlogu Zakona o nacionalnem demografskem skladu in priprave 
na razpis naknadnega zakonodajnega referenduma, če bo potreben hiter odziv. 
  
-          Predstavniki Delavske hranilnice so predstavili nove ugodnosti (predvsem pri stanovanjskem 
kreditiranju), ki jih hranilnica po novem nudi svojim komitentom. Vse o Delavski hranilnici sicer najdete 
na spletni povezavi: https://www.delavska-hranilnica.si/ 
  
-          Prof. dr. B. Štrukelj s Fakultete za farmacijo Univerze v Ljubljani (in nekoč tudi naš polno zaposleni 
sodelavec) je predstavil novosti izsledkov na področju zdravil in cepiv proti covidu-19. 
  
-          A. Korošec, univ. dipl. prav., ki kot strokovna sodelavka SVIZ pokriva področje VŠZ, je slušateljem 
odgovarjala na konkretna vprašanja s področja delovnopravne zakonodaje. Med drugim smo ji predlagali, 
da strokovna služba SVIZ s skupaj s sindikati KSJS pripravi »poziv Zavodu za zdravstveno zavarovanje za 
čimprejšnjo odpravo zaostankov pri izdaji odločb o bolniški odsotnosti«. 
  
-          T. Boh, generalni direktor Direktorata za znanost, in dr. Franci Janžekovič, generalni direktor 
Direktorata za visoko šolstvo, sta predstavila novosti ter predloge zakonov in drugih aktov s področja 
delovanja MIZŠ. 
  
c)           Inšpekcijski nadzor plač na IJS: Na podlagi 43. b člena Zakona o sistemu plač v javnem sektorju 
smo po pregledu inšpekcijskega nadzora Ministrstva za javno upravo (MJU) prejeli letos poleti končni 
zapisnik o izvedbi potrebnih popravljalnih ukrepov. Inšpekcijski nadzor je pokazal vrsto nepravilnosti, ki 
jih mora Institut Jožef Stefan skladno z zakonom odpraviti v določenem roku. Delovna mesta je namreč 
potrebno jemati iz kolektivne pogodbe za raziskovalno dejavnost (KPRD) in ne iz drugih kolektivnih pogodb 
javnega sektorja. 
           Menimo, da so nekatera delovna mesta prenizko vrednotena, kar še posebej velja za plačne razrede 
skupine J. Za boljše vrednotenje obstoječih delovnih mest skupine J znotraj  KPRD bi bilo potrebno odpreti 
nova pogajanja z Ministrstvom za javno upravo (MJU).  Pred časom so se celo pojavili predlogi z vladne 
strani po ukinitvi ali koreniti spremembi plačnega sistema v javnem sektorju, ki pa naših problemov ne 
rešuje. Dodatno težavo predstavlja dejstvo, da so delovna mesta v plačni skupini J prisotna na različnih 
področjih javnega sektorja, zaradi česar je usklajevanje zahtevno tudi na ravni različnih sindikatov, saj vsak 
izmed njih vidi le svoje probleme. 
  
3.        Novi raziskovalni zakon ZZRID 
  
Na dan današnje seje, 22. septembra, je bil predlog zakona predstavljen v Državnem svetu. Čez dva dni, 
24. septembra, pa bo Državni zbor na svoji redni seji opravil prvo obravnavo predloga novega zakona o 
znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti (op.: poslanci so ga takrat dejansko tudi večinsko 
podprli).   
              SVIZ Slovenije je na vse poslanke in poslance parlamentarnih strank naslovil pismo 
(https://www.sviz.si/sviz-poslance-poziva-k-sprejetju-zzrid/) s priporočili, da se za zakon zavzamejo, in jih 
pozval k enotnosti pri sprejemanju ZZRID. Čimprejšnja nadomestitev 19 let starega zakona o raziskovalni 
dejavnosti z novim, sodobnejšim, je nujno potrebna, saj le-ta med drugim zakonsko določa postopno 
povečevanje javnih sredstev za raziskave in razvoj. 
  
4.           Cepljenje proti klopnemu meningoencefalitisu in gripi 
  

https://www.delavska-hranilnica.si/
https://www.sviz.si/sviz-poslance-poziva-k-sprejetju-zzrid/


V lanskem letu smo izvedli prvo akcijo cepljenja proti klopnemu meningoencefalitisu, pnevmokoknim 
okužbam in gripi. Akcijo cepljenja za zaposlene bomo skušali ponoviti letos v novembru za obnovitveni 
odmerek po prvem letu, saj smo naleteli na velik pozitiven odziv naših zaposlenih. 
  
 

 
  
5.           Prikolice na morju 
  
S 26. septembrom 2021 se bosta prikolici, ki sta bili nameščeni v Avtocampu Umag, umaknili iz njega. 
Polno sta bili zasedeni v juliju in avgustu ter delno v septembru. Zaradi dotrajanosti in tudi zaradi tega, ker 
nismo registrirani za oddajanje prikolic na Hrvaškem, se bosta prikolici odprodali ali odpisali, je sklenilo 
vodstvo IJS. Ker pa si vseeno želimo, da bi imeli tudi delavci IJS možnost cenejšega letovanja ob morju, 
bomo skušali z vodstvom za naslednje leto poiskati drugačno in zakonsko ustrezno rešitev. I. Zajc je 
predlagal, da IJS namesti prikolice v Sloveniji. 
  
Sklep 2: Komisija v sestavi I. Zajc , T. Martun in M. Štraus P. , ki se je sestajala zaradi ohranitve prikolic na 
morju, naj še vedno bdi nad različnimi počitniškimi kapacitetami ter skuša z vodstvom najti ustrezne 
možnosti letovanja zaposlenih za naprej. 
  
6.           Izlet Bavarski gradovi v času od 1. do 3. oktobra 2021 
  
Čeprav je bilo zanimanja veliko, se je na razpis za 3-dnevni izlet na Bavarske gradove prijavilo premajhno 
število oseb, predvsem zaradi naraščanja bolezni covid-19, zato smo bili primorani izlet odpovedali. 
Vseeno pa si ljudje želijo na to destinacijo, zato upamo, da bomo imeli v spomladanskem času kaj več 
sreče z izvedbo večdnevnega izleta na Bavarske gradove kot letos. Dodatno pa bomo, v kolikor bodo 
zdravstvene razmere v mesecu oktobru ali novembru boljše, skušali organizirati vsaj eno- ali dvodnevni 
izlet, da vsaj nekoliko polepšamo jesen našim članom. 
  
7.           Razno 
  
a)           Atlantis: 2. 10. 2021 se iztečejo karte za zunanje bazene v Vodnem mestu Atlantis. Glede na obisk 
kart ne bomo podaljševali, saj so v vodnem mestu zaprli nekatere zunanje bazene, savne pa obratujejo. 
              Zaradi epidemije covida-19 je bilo vodno mesto Atlantis zaprto zelo dolgo časa in karte, ki so jih 
naši uporabniki kupili predhodno, niso bile izrabljene do datuma veljave. Atlantis je vse karte podaljšal za 
čas zaprtja vodnega mesta, kar smo uporabnike že obvestili. 
              Ker si zaradi covida-19 tudi v Atlantisu ne upajo napovedovati, kako bodo odprti, bomo novo 
poizvedbo za karte razpisali, ko bomo zaznali interes. 
  
b)         Kulturne prireditve: M. Štraus je poročala, da je zaradi rahlejših epidemioloških ukrepov zaznati 
povečane aktivnosti na kulturnem področju. Na žalost akterjev manj kot pred epidemijo, vendar so 
gledališča, muzeji in ostale aktivnosti, povezane s kulturo, odprti, obisk pa je številčno omejen in pogojen 
s PCT, kot vse ostalo. 
  
c)        Subvencija za šolske knjige: Po letnem planu sprejeta subvencija SVIZ/IJS, ki jo sindikat vsako leto 
namenja za nakup šolskih potrebščin vsakemu šoloobveznemu otroku in dijaku, je bila članom izplačana 
sredi septembra. 
  



Seja je bila končana ob 15.45. 
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                     Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                      Zapisnik pregledal:           J. Pungerčar           
Ljubljana, 5. 10. 2021 
  
Poslano:             - članom IO SVIZ/IJS 
                            - članom NO SVIZ/IJS           
                            - vodstvu IJS 
 


